

_____學年度(____)學期 學生宿舍冰箱使用申請表

_____Year (____) Semester Student Dorm Refrigerator Usage Application Form

戶別 Unit no.	申請人 Applicant name	聯絡電話 Cellphone	申請時間 Date	申請編號 Application number	管理員簽章 Signature of officer
				(管理員填寫) (Fill by officer only)	

**注意事項
Terms and Conditions**

- 申請項目：冰箱(冰箱需自備,限容量 150 公升以下)
The use of your own refrigerator only with a maximum capacity of 150 liters is allowed.
- 申請資格：目前住宿學生，申請對象以戶為單位，不受理個人申請。
Eligibility: Only students living in the student dorm can apply. Personal requests will not be accepted.
- 每學年須申請一次，每戶限申請一台，請申請者務必事先徵求全體戶(室)友同意。
You have to apply this form every semester. Each unit is allowed to apply for only one refrigerator. Please inform all of your unit member's agree in advance to prevent any conflict.
- 為確保宿舍安全，冰箱一律擺放於戶內客廳。
To ensure the safety of the dormitory, users must put the refrigerator in the lounge area.
- 請於正面明顯處張貼生輔組核可標籤，以利確認。
Make sure the approval label is always posted on the front door of the refrigerator.
- 管理員將不定期查看是否符合規格，不符合者將立即要求停止使用，直至更換符合規格為止。
An official will inspect the refrigerator from time to time. The usage of the refrigerator will be prohibited if it is found violating the standards.
- 申請者請持本單向管理員登記申請並預繳使用電費及領取核可標籤。
The applicant has to submit this form and pay the electricity fees in advance to receive the approval label.
- 冰箱使用電費，計費方式參考如下。
The electricity usage fees are listed below.

※戶上室友簽章 Signature of other members of the unit:

收費選項 One time electricity usage fees at the time of application:

- | | |
|---|--|
| <input type="checkbox"/> 上學期開學日起至二週內 +下學期 \$800
NT\$800 if you apply between week 1 & week 2 of the previous semester (the fees of the next semester is included.) | <input type="checkbox"/> 上學期第三週至第四週期間 +下學期 \$750
NT\$750 if you apply between week 3 & week 4 of the previous semester (the fees of the next semester is included.) |
| <input type="checkbox"/> 上學期第五週至第六週期間 +下學期 \$700
NT\$700 if you apply between week 5 & week 6 of the previous semester (the fees of the next semester is included.) | <input type="checkbox"/> 上學期第七週至第八週期間 +下學期 \$650
NT\$650 if you apply between week 7 & week 8 of the previous semester (the fees of the next semester is included.) |
| <input type="checkbox"/> 上學期第九週至第十週期間 +下學期 \$600
NT\$600 if you apply between week 9 & week 10 of the previous semester (the fees of the next semester is included.) | <input type="checkbox"/> 上學期第十一週至第十二週期間 +下學期 \$550
NT\$550 if you apply between week 11 & week 12 of the previous semester (the fees of the next semester is included.) |

- | | |
|---|---|
| <ul style="list-style-type: none"> <input type="checkbox"/> 上學期第十三週至第十四週期間 +下學期 \$500
NT\$500 if you apply between week 13 & week 14 of the previous semester (the fees of the next semester is included.) <input type="checkbox"/> 下學期開學日起至二週內 \$400
NT\$400 from the start day of the next semester to the second week <input type="checkbox"/> 下學期第五週至第六週期間 \$300
NT\$300 during the fifth week to the sixth week of the next semester <input type="checkbox"/> 下學期第九週至第十週期間 \$200
NT\$200 during the ninth week and the tenth week of the next semester <input type="checkbox"/> 下學期第十三週至第十四週期間 \$100
NT\$100 during the 13th to the 14th week of the next semester <input type="checkbox"/> 寒假 NT\$100 for winter vacation | <ul style="list-style-type: none"> <input type="checkbox"/> 上學期第十五週至第十六週期間 +下學期 \$450
NT\$450 if you apply between week 15 & week 16 of the previous semester (the fees of the next semester is included.) <input type="checkbox"/> 下學期第三週至第四週期間 \$350
NT\$350 during the third to the fourth week of the next semester <input type="checkbox"/> 下學期第七週至第八週期間 \$250
NT\$250 during the seventh week to the eighth week of the next semester <input type="checkbox"/> 下學期第十一週至第十二週期間 \$150
NT\$150 during the 11th to the 12th week of the next semester <input type="checkbox"/> 下學期第十五週至第十六週期間 \$50
NT\$50 during the 15th to the 16th week of the next semester <input type="checkbox"/> 暑假 NT\$200 for summer vacation |
|---|---|

※未經申請許可使用冰箱者，一經發現，電費一律收 800 元，並加違規扣點處份。

You will be charged penalty fees of NT\$800 as the electricity fees and violation points if we find you using the refrigerator without application and our permission.